
Verslag Klimaat- en Milieuraad  

Vergadering van 8 juni 2023 

Aanwezig 

 Vancampenhout Nick  secretaris milieu 

Vandenbempt KrisƟen  secretaris klimaat 

Van Essche KrisƟen  waarnemend voorziƩer 

Verhoeven Joery  schepen (cd&v) 

De Coster Anny   lid raad 

Yserbijt Guido   lid raad 

Deflander Anne   lid raad 

DoƩermans Jos   lid raad 

Goidts Chris   lid raad 

Van Den Auweele Jan  lid raad 

 

Verontschuldigd 

de Liedekerke Rodolph  lid raad 

Deronde Luk   lid raad 

Michiels Dirk   lid raad 

Parisis Rob   lid raad 

 

Afwezig 

Craenen Elke  lid raad 

 

1. Opening en mededelingen 

JVH heet ons allen welkom en opent de vergadering. 

KVE vervoegt later de vergadering. 

 

2. Goedkeuring vorig verslag 

Het ontwerpverslag van vorige ziƫng 13 december 2022  werd aan de leden bezorgd ter 

goedkeuring. 

De vergadering keurt het verslag goed. 



 

 

 

3. Beheersoverdracht gemeentelijke bossen aan het Agentschap voor Natuur en Bos (ANB) 

De heheersovereenkomst geldt in eerste instanƟe voor 24 jaar en gaat in vanaf 1 januari 2024. 
De overeenkomst is sƟlzwijgend verlengbaar met telkens 5 jaar. 
 
Het betrokken terrein wordt natuurdomein waardoor de weƩelijk bepalingen gelden van het decreet 
inzake natuurdomeinen. 
 
Het beheer omvat 

• De juridische, financiële en logisƟeke verantwoordelijkheid over het terrein, en over de 
daden die betrekking hebben op het in stand houden en de opƟmalisaƟe van beheer en het 
gebruik van het terrein. 

• Alle onderhoudswerken en alle investeringen in natuur- en bosbestanden (aanplanƟngen, 
kappingen, maaien, veiligheidsonderhoud, exotenbestrijding …). 

• Onderhoud en investeringen in infrastructuur eigen aan het terrein (boswegen, onverharde 
paden, brand- en exploitaƟewegen, grachten, slagbomen, info- en toegankelijkheidsborden, 
bewegwijzering, wandelpaden, …), de openbare gemeentewegen maken hier geen deel van 
uit. 

• Het dagelijks toezicht op de uitvoering van de voormelde maatregelen, 
 
 
’t Vossenhol en het jachtpaviljoen worden gevrijwaard van deze overeenkomst. 
 
Ook zal het lokaal bestuur haar jachtrecht behouden. 
 
ANB heeŌ de intenƟe om 1 maal per jaar in overleg te gaan met het lokaal bestuur. 
 
Zie ook hƩps://natuurenbos.vlaanderen.be/natuurbeheerplannen/wetgeving-natuurbeheerplannen 

 
4. Verkoop Schapenheide 
 
In 2020 besliste de Vlaamse regering om 4000 ha extra bos aan te planten tegen 2024. 

Hiervan moeten de lokale besturen 750 ha voor hun rekening nemen. 

Dit is echter niet verplicht. 
 
Het college van burgemeester en schepenen heeŌ besloten om het gebied Schapenheide niet te 
verkopen. 
 
5. klimaat 
 

• Burgemeestersconvenant 2020 
• Burgemeestersconvenant 2030 
• Lokaal Energie- en KlimaatPact (LEKP) 

 
KVB geeŌ een duidelijke uiteenzeƫng over bovenstaande onderwerpen. 



KVB stelt voor een binnen de milieu- en klimaatraad een ‘denktank’ te organisen die zich bezighoudt 
met deze complexe problemaƟek en finaal tot een consensus komt. 
 
 
 
6. Brabantse wouden 
 
Er wordt een beknopte  weergave gegeven van dit project. GY en KVE stellen dat de landbouwers in 
dit project niet betrokken zijn geweest.  
 
Indien het project ‘Brabantse wouden’ door de Vlaamse Overheid wordt goedgekeurd zal er een 
‘Brabantse wouden VZW’ worden opgericht met onder andere een raad van bestuur. Deze raad 
regelt de dagelijkse werking en wordt vertegenwoordigd door ANB. 
 
Dit project werd op 30 mei reeds goedgekeurd door de gemeenteraad en op 31 mei overgemaakt 
aan de Provincie Vlaams-Brabant, afdeling milieu. 
 
ADC en KVE betreuren deze werkwijze. 
 
Brabantse wouden werd in het verleden reeds voorgesteld op de gemeenteraad. Waarom werd de 
milieu- en klimaatraad toen niet uitgenodigd? 
 
De raad wenst een betere en efficiëntere samenwerking in de toekomst! 
 
7. Varia 
 
ADC stelt voor om de kerkhoven te vergroenen. Bij ontgravingen worden er meer en meer open 
plekken gecreëerd. Momenteel wordt er meer geopteerd voor asverstrooiingen en zijn de graven 
meer dan gehalveerd. Bovendien staan deze ‘herdenkingstekens’ in een muur. ADC en JDM stellen 
voor om op deze open plekken bomen te planten die op termijn ook zullen zorgen voor schaduw. 
 
ADF stelt vast dat de plasƟc bloemen op de graven verwijderd zijn. 
JVH zal dit navragen maar betwijfeld of onze arbeiders hier verantwoordelijk voor zijn. 
JVH ontving reeds enkele dagen geleden een telefoontje met de melding dat er een kelk op zo’n graf 
werd beschadigd. Hij vraagt om niet alles bij de verantwoordelijkheid te leggen van het lokaal 
bestuur. Er zijn immers geen bewijzen van. 
 
ACD meldt dat Japanse Duizendknoop de Voer overwoekerd ter hoogte van de Molenstraat.  
JVH zal dit nogmaals aankaarten bij de provincie Vlaams-Brabant. Zij zijn verantwoordelijk voor deze 
waterlopen. 
 
De volgende vergadering zal doorgaan op 28 september 2023 om 19.30 uur in zaal De Vleugt van het 
gemeentehuis. 
  
 


